
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S-513 (20int03350) 
 
Datum indiening: 24 juli 2020 
 
Onderwerp:  Testcapaciteit GGD 
 
Naam indiener: Ard op de Weegh (Burgerbelangen OverBetuwe) 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding 
Een van de belangrijke elementen om het COVID-virus te kunnen indammen is een 
adequaat testbeleid & bron- en contactonderzoek. Hierbij is de toegankelijkheid van het 
testen van belang, maar ook de snelheid waarmee mensen de uitslag krijgen. Er zijn 
landelijk en in onze regio signalen dat dit op dit moment niet op orde is, ondanks de grote 
inzet van de betrokken GGD-medewerkers. Zo kennen we voorbeelden waarbij tussen 
aanvraag en realisatie van een test meer dan 24 uur zit en tussen afname van de test en het 
informeren over de uitslag meer dan 72 uur. In de periode tussen aanvraag test en informatie 
over de uitslag is het advies om in thuisquarantaine te gaan, wat voor betrokkenen ingrijpend 
is.  
Een lange periode tussen aanvraag van de test en bron- en contactonderzoek geeft 
daarnaast het risico dat dit onderzoek bemoeilijkt wordt indien mensen niet direct bij 
aanvraag van de test hun contacten op een rij zetten. Op dit moment wordt – voor zover ons 
bekend - bij aanvraag van de test alleen per e-mail aan mensen gevraagd ‘alvast op te 
schrijven met wie zij in de afgelopen dagen contact hebben gehad’. 
 
Onze vragen: 

- Welke normen hanteert onze GGD voor de doorlooptijden van een testaanvraag t/m 
het geven van de testuitslag? Wordt hierbij nog onderscheid gemaakt tussen 
beroepsgroepen (bijv. voorrang voor werknemers in de zorg of horeca)? 

- Worden deze normen momenteel gehaald? Zo niet, wanneer denkt u dat deze tijden 
wel kunnen worden gehaald? 

- Is de toegankelijkheid van testlocaties (rekening houdend dat niet iedereen beschikt 
over een auto en het advies niet met OV te komen) voor alle inwoners uit onze 
gemeente voldoende geborgd? Zo nee, welke plannen zijn er om dit te verbeteren 
c.q. is er overleg met de GGD hierover? 

- Liggen er draaiboeken klaar voor het verder opschalen van testcapaciteit zodra dit 
noodzakelijk is? 

- Zijn de ervaringen in het bron- en contactonderzoek dat het volstaan van een korte 
mededeling halverwege een e-mail ter bevestiging van een testafspraak voldoet? 
Wordt overwogen om dit element ook mee te nemen in het belscript bij het maken 
van de afspraak? 

  
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Ard op de Weegh, Burgerbelangen OverBetuwe (BOB) 


